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Helye: Hajdúszoboszlói Polgármesteri Hivatal Pávai-Vajna Ferenc terem (4200 Hajdúszoboszló, 

Hősök tere 1.)  

 

Jelen vannak: Máté Lajos elnök, Jónás Kálmán, Kanizsay György Béla, Kocsis Róbert, Marosi 

György Csongor, dr. Ináncsy Ernő, Kiss Zoltán, Matusz Imre, Pánisz László bizottsági tagok.  

 

Kocsis Róbert 14.10 órakor, Kiss Zoltán 14.30 órakor érkezett.  

 

Majoros Petronella és Zagyva Tamás bizottsági tagok hiányoztak az ülésről.  

 

Jelen van továbbá: a Polgármesteri Hivatal részéről dr. Korpos Szabolcs jegyző, Varga Imre 

humán közszolgáltatási irodavezető-helyettes, Lőrincz László irodavezető-főkönyvelő, Szilágyiné 

Pál Gyöngyi főmérnök; valamint Czeglédi Gyula, a Hungarospa Zrt. vezérigazgatója, Nyéki István 

a Városgazdálkodási Nonprofit Zrt. vezérigazgatója, Istók Csaba, a TDM ügyvezető igazgatója; 

Antalné Tardi Irén önkormányzati képviselő és Kircsi Lajos, a Hungarospa Zrt. képviselője. 

 

Jegyzőkönyvvezető: Molnár Viktória  

 

Máté Lajos: Köszöntötte a bizottság tagjait. Megállapította, hogy a bizottság 7 tagja jelen van, így 

a bizottság határozatképes. Javasolja a meghívóban szereplő napirend elfogadását és 

megtárgyalását.  

 

A bizottság a meghívóban szereplő napirendet 7 igen szavazattal (dr. Ináncsy Ernő, Jónás Kálmán, 

Kanizsay György Béla, Marosi György Csongor, Máté Lajos, Matusz Imre, Pánisz László) 

tartózkodás és ellenszavazat nélkül támogatta (mind a 7 bizottsági tag szavazott) és a következő 

határozatot hozta:  

 

1/2019. (I. 22.) TKSB határozat:  

 

Napirend:  

 

A képviselő-testület 2019. január 24-i ülésanyagának véleményezése: 

 

1. Előterjesztés az önkormányzati (többségi) tulajdonú gazdasági társaságok 2019. évi üzleti 

terveiről: 

a) Hungarospa Hajdúszoboszlói Zrt. 

b) Hajdúszoboszlói Városgazdálkodási Nonprofit Zrt. 

c) Hajdúszoboszlói Turisztikai Közhasznú Nonprofit Kft. 

Előadó: vezérigazgató, ügyvezető 

 

2. Javaslat a 2019. évi költségvetési rendelet módosítására. 

Előadó: gazdasági irodavezető 

 

3. Előterjesztés a Street Food pályázat eredményéről. 

Előadó: polgármester 

 

4. Előterjesztés óriáskerék telepítéséről. 

Előadó: városfejlesztési irodavezető-helyettes 

 

5. Előterjesztés a Sarkcsillag Invest Kft. kérelmével kapcsolatban. 

Előadó: városfejlesztési irodavezető-helyettes 
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Képviselő-testületi napirendben nem szereplő, csak bizottsági anyag: 

 

6. Előterjesztés célkeretekből történő felhasználásra. 

Előadó: humán-közszolgáltatási irodavezető-helyettes 

 

7. Előterjesztés hagyományőrző emléknap támogatására. 

Előadó: humán-közszolgáltatási irodavezető-helyettes 

 

8. Előterjesztés a 2019. évi városi költségvetésben a Turisztikai, Kulturális, Sport Bizottság 

részére átadott keretek pályázati felhívásával kapcsolatosan. 

Előadó: humán-közszolgáltatási irodavezető-helyettes 

 

9. Kelemen József kérelme.  

Előadó: humán-közszolgáltatási irodavezető-helyettes 

 

10. Bejelentések, tájékoztatók (szóbeli).  

 

Első napirend:  

a, Előterjesztés a Hungarospa Hajdúszoboszlói Zrt. 2019. évi üzleti tervéről. 

 

Czeglédi Gyula vezérigazgató: Tájékoztatja a bizottságot, hogy kiosztásra került egy kiegészítés. 

Pénteken a közgyűlésen a FEB elnöke, Antalné képviselő asszony nem fogadta el az üzleti tervet, 

nagyobb eredményt szeretne látni, ezért részletesen kibontva készített egy módosítást a 

menedzsment, amely költségcsökkentéseket tartalmaz. Szerencsésebb lett volna a tervezés előtt 

tisztázni, mi a tulajdonos elvárása. Ez egy irány üzleti terv.  

 

Antalné Tardi Irén: Nem támogatta az üzleti tervet. A költségek csökkentésével nagyobb 

eredményt lehet elérni. A 152 milliós módosított összeg a cash-t jelenti, ez nem hoz többletet. Nem 

támogatja a sportegyesületeknek évente adott több milliós összeget sem.  

 

Czeglédi Gyula: A sporttámogatás az önkormányzat döntése, a költségvetésbe belefér. Az 

anyagköltségből további 4 millió Ft-ot még ki lehet húzni.  

 

Jónás Kálmán: A villamos energia betápra betervezett 48 millió Ft-ot fontosnak tartja, ahogy a 

gázkarbantartási keretet is. Ő megbízik a szakemberekben, akik az üzleti tervet összeállították. Az 

eredetit javasolja elfogadni. Kérdése, hogy a kötelező béremelés terén ismertek voltak-e a számok a 

terv elkészítésekor? A mostani uszodafelújítás során a szauna felújítása megvalósul-e? 

 

Czeglédi Gyula: A szauna felújítása megtörténik, nagyobb lesz, mint eddig. A béremelés ismert 

volt, megvalósul egy 10%-os bérfejlesztés is.  

 

Máté Lajos: Korábban mindig támogatta a FEB az üzleti tervet. Őt elbizonytalanítja a FEB 

döntése. Mi lett a pontos határozat? 

 

Antalné Tardi Irén: Ketten támogatták az üzleti tervet, ő nem. Nagyobb eredményt szeretne látni.  

 

Kanizsay György Béla: Mi a jelentősége a módosításnak? A villamosenergia betápra fordítandó 

összeget nem javasolja kivenni, az áramkimaradás akár 40 milliós veszteséget is okozhat a napi 

bevételben. Az üzembiztonság az egyik legfontosabb dolog. A többi tétel sem módosít sokat az 

eredményen.  
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Czeglédi Gyula: Ebben az anyagban csak előkészületek szerepelnek. A nagy beruházásról jön majd 

előterjesztés a testület elé.  

 

Kocsis Róbert: Korábban mindig problémamentesen lezajlottak a beruházások a fürdőben. Fontos, 

hogy a bizalom meglegyen. Nem most kellene megszorítási javaslatokat tenni. Az üzembiztonság a 

legfontosabb, nem kellene ezzel kapcsolatos tételeket kihúzni.  

 

Máté Lajos: A két nagy beruházás tervekor felvetette, mi lesz, ha a költségek jóval többe kerülnek, 

mint amit beterveztek. Olvasható, hogy az árak emelkedése miatt mindegyik jóval többe kerül. Bár 

egyetért a fürdő működésével, de tartózkodni fog a szavazáskor, több milliárdos fejlesztés előtt áll a 

cég, nem mindegy, hogyan tervezi a költségeket.  

 

Matusz Imre: A leírt tételeket minél hamarabb el kell végezni. Az egész költségvetésben 

elhanyagolható tételekről van szó a módosításban, az eredeti tervet támogatja.  

 

Máté Lajos: Az előterjesztő módosította az anyagot, arról fognak szavazni.  

 

A bizottság a módosított előterjesztést 5 igen szavazattal (dr. Ináncsy Ernő, Jónás Kálmán, 

Kanizsay György Béla, Kocsis Róbert, Matusz Imre) és 2 tartózkodás (Pánisz László, Máté Lajos) 

mellett támogatta (7 bizottsági tag szavazott) és a következő határozatot hozta:  

 

2/2019. (I. 22.) TKSB határozat 

 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Turisztikai, Kulturális és Sport Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek a Hungarospa Hajdúszoboszlói Zrt. 2019. évi üzleti tervéről szóló 

előterjesztés elfogadását.  

 

Határidő: 2019. január 24.  

Felelős: bizottsági elnök  

 

b, Előterjesztés a Hajdúszoboszlói Városgazdálkodási Nonprofit Zrt. 2019. évi üzleti tervéről. 

 

Nyéki István vezérigazgató: A gazdasági környezetben mindig lehet változás. A távhőszolgáltatás 

árai változtak. A cég elvégzendő feladatai az önkormányzattal kötött szerződés szerint történnek, az 

önkormányzati rendeletben 60 millió Ft-tal kevesebb van ebben az évben ezekre a feladatokra. 

15%-os bérnövekedést próbálnak idén a dolgozóknak juttatni, abban az esetben, ha a bevételek 

teljesülnek. A FEB elfogadta az üzleti tervet.  

 

Matusz Imre: A szemétszállítás miatti tartozás érinti-e a költségvetést? 

 

Nyéki István: A kormányzat nem tartozik, egy debreceni cégnél alvállalkozóként végzi a 

hulladékszállítást a cég. Az első félév teljesen kifizetésre került, remélhetőleg az első negyedév 

végére kiegyenlítődik a kérdés.  

 

Máté Lajos: Látható, hogy a tevékenység ellátása többe kerül, mint amennyit érte fizetnek. Ez 

mennyire valós? Az önkormányzatnak kell-e finanszírozni a többlet költségeket? 

 

Nyéki István: A lakossági díj 2012 óta nem változott. Korábban az önkormányzat 100 millió Ft-tal 

támogatta a szemétszállítást. Az új rendszerben viszont nem kellett adnia az önkormányzatnak 

támogatást.  

 

Máté Lajos: A szelektív hulladék elszállítása megoldott a városban?  
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Nyéki István: Igen.  

 

Matusz Imre: Kötelező-e hulladékdíjat fizetnie mindenkinek? Van-e ellenőrző rendszer erre 

vonatkozóan? A lakótelepeken borzalmas látvány a hulladék felhalmozása, sokszor tesznek le 

hulladékot olyanok, akik nem ott laknak. Ezen változtatni kellene, akár úgy, hogy leellenőrzik, 

fizet-e mindenki díjat.  

 

Nyéki István: Ők nem hatóság, hanem szolgáltató. Az edényzetet odaadják a társasházaknak, ha 

jelzik, akkor elszállítják, de nem ingyen. Szerződés szerint végzik a szállítást.  

 

Marosi György Csongor: Az ő körzetét említi, ott nincs szégyellnivalójuk szemétszállítás terén.  

 

A bizottság az előterjesztést 9 igen szavazattal (dr. Ináncsy Ernő, Jónás Kálmán, Kanizsay György 

Béla, Kiss Zoltán, Kocsis Róbert, Marosi György Csongor, Máté Lajos, Matusz Imre, Pánisz 

László) tartózkodás és ellenszavazat nélkül támogatta (mind a 9 bizottsági tag szavazott) és a 

következő határozatot hozta:  

 

3/2019. (I. 22.) TKSB határozat 

 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Turisztikai, Kulturális és Sport Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek a Hajdúszoboszlói Városgazdálkodási Zrt. 2019. évi üzleti tervéről szóló 

előterjesztés elfogadását.  

 

Határidő: 2019. január 24.  

Felelős: bizottsági elnök  

 

c, Előterjesztés a Hajdúszoboszlói Turisztikai Közhasznú Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti 

tervéről. 

 

Istók Csaba ügyvezető igazgató: A FEB megtárgyalta üzleti tervüket és egyhangúlag támogatta. 

Új szellemiséget igyekszik vinni a cég működésébe. Ebben az évben az üzleti tevékenység a 

versenysemlegesség szellemében történik. 14 millió Ft-os plusz árbevétellel terveznek, de ez nem 

nyereség lesz. Az aktív turizmust és a kerékpáros turizmust igyekeznek népszerűsíteni. Több utazási 

irodával együttműködve kirándulásokat, programokat szerveznek a vendégeknek, különösen a 

német és lengyel vonalat erősítve. Ezekre nagy igény van. A cég HR-jében a takarékosság elve 

érvényesül.  

 

Máté Lajos: Örül annak, hogy piac alapú működés lesz idén jellemző a TDM-nél.  

 

Antalné Tardi Irén: A plusz elemek mit takarnak? Ha kevesebb fővel dolgoznak, miért nem lesz 

kevesebb a költség? 

 

Istók Csaba: A partnerek terén két online céggel indult meg együttműködés. Kirándulásokat 

utazási irodákkal közösen szerveznek. Az online jegyértékesítés a Művelődési Központtal elindult. 

A Hungarospa-val folyamatos az egyeztetés. A személyi állományban két fő helyett egy lett 

felvéve, de azt tudni kell, hogy ebben a munkakörben nyelvtudás szükséges, akár 2-3 nyelv, tehát 

nem várható el, hogy minimálbéren legyenek a dolgozók foglalkoztatva. Az önkormányzat 

költségvetésében a korábbi évekhez hasonlóan 31 millió Ft van elkülönítve a TDM számára, nem 

kértek több forrást. Ebben az évben tervezik az iroda átalakítását.   
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Czeglédi Gyula: A TDM-mel folyamatos az egyeztetés szakmai kérdésekben. Az utazási vásárokat 

is összehangolják.  

 

Matusz Imre: Örül az új cégvezető személyének, jó döntés volt. Sok sikert kíván a munkához.  

 

A bizottság az előterjesztést 8 igen szavazattal (dr. Ináncsy Ernő, Jónás Kálmán, Kanizsay György 

Béla, Kiss Zoltán, Marosi György Csongor, Máté Lajos, Matusz Imre, Pánisz László) tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül támogatta (8 bizottsági tag szavazott) és a következő határozatot hozta:  

 

4/2019. (I. 22.) TKSB határozat 

 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Turisztikai, Kulturális és Sport Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek a Hajdúszoboszlói Turisztikai Közhasznú Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti 

tervéről szóló előterjesztés elfogadását.  

 

Határidő: 2019. január 24.  

Felelős: bizottsági elnök  

 

Második napirend:  

Javaslat a 2019. évi költségvetési rendelet módosítására. 

 

Lőrincz László: Nincs kiegészítenivalója az anyaghoz.  

 

A bizottság a javaslatot 6 igen szavazattal (dr. Ináncsy Ernő, Kanizsay György Béla, Kocsis Róbert, 

Máté Lajos, Matusz Imre, Pánisz László) és 1 tartózkodás (Jónás Kálmán) mellett támogatta (7 

bizottsági tag szavazott) és a következő határozatot hozta:  

 

5/2019. (I. 22.) TKSB határozat 

 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Turisztikai, Kulturális és Sport Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek a 2019. évi költségvetési rendelet elfogadásáról szóló előterjesztés 

elfogadását.  

 

Határidő: 2019. január 24.  

Felelős: bizottsági elnök  

 

Harmadik napirend:  

Előterjesztés a Street Food pályázat eredményéről. 

 

Matusz Imre: Az öt pályázón kívül, akik a határozati javaslatban szerepelnek, több pályázó is volt?  

 

dr. Ináncsy Ernő: Hol lesz ez helyileg?  

 

Szilágyiné Pál Gyöngyi: A gyógyfürdő előtti parkolóban lesz helyileg, a hely arculatának 

kialakítása még folyamatban van.  

 

Máté Lajos: Jelen van az egyik pályázó, aki szeretne hozzászólni a témához. Szavazni kell arról, 

hogy szót kapjon.  

 

A bizottság 9 igen szavazattal (dr. Ináncsy Ernő, Jónás Kálmán, Kanizsay György Béla, Kiss 

Zoltán, Marosi György Csongor, Máté Lajos, Matusz Imre, Pánisz László) tartózkodás és 



                   AZONOSÍTÓ: ELJ-11/B02 ÉRVÉNYES: 2016. 06. 01. NAPJÁTÓL 

 

7 

ellenszavazat nélkül támogatta (mind a 9 bizottsági tag szavazott), hogy Mógor Zoltán pályázó szót 

kapjon és a következő határozatot hozta:  

 

6/2019. (I. 22.) TKSB határozat 

 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Turisztikai, Kulturális és Sport Bizottsága támogatja, 

hogy Mógor Zoltán pályázó szót kapjon az előterjesztéssel kapcsolatosan.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: bizottsági elnök  

 

Mógor Zoltán pályázó: Az ő pályázata nem került be az öt közé, a pályázati anyaga nem felelt 

meg. Szeretné tudni, mi volt a probléma?  

 

Máté Lajos: A bizottság nem tud erre válaszolni.  

 

dr. Ináncsy Ernő: Ez már a harmadik koncepció az arculatra, nem érti, mi is pontosan a terv. 

 

Máté Lajos: Most az öt pályázóról kell döntenie a bizottságnak.  

 

Matusz Imre: A bizottság az előterjesztésről szavaz. Ki döntött erről az öt pályázóról? 

 

Szilágyiné Pál Gyöngyi: Hárman döntöttek, Polgármester Úr, az előterjesztést író kolleganő és ő.  

 

Máté Lajos: Úgy gondolja, Polgármester Urat kellene felkeresni a pályázattal kapcsolatosan. A 

képviselő-testület csütörtöki ülésén dönt majd. Ez nem bíráló bizottság, hanem szakmai. Neki azt 

kell feltennie szavazásra, ami az előterjesztésben van.  

 

Kanizsay György Béla: Ez az előterjesztés arról szól, hogy a – egyébként általa sem támogatott – 

Street Food elnevezésű helyre street-food ételekkel lehet pályázni. Szakmailag ez így elfogadható.  

 

Jónás Kálmán: Megkapták az összes anyagot. Miért ne dönthetne úgy a bizottság, hogy ők a 

jelenlévő pályázó anyagát is beteszik a határozati javaslatban szereplők közé?  

 

Kanizsay György Béla: Ő is azt látja, hogy ez nem az árusok érdekeit szolgálja, akik bérleti díjat 

fizetnek. Óriási hiba az óriáskereket oda telepíteni.  

 

Jónás Kálmán: Polgármester Úr is bevallotta, hogy a Gábor Áronra telepíteni az árusokat 

elhibázott döntés volt.  

 

Máté Lajos: Felteszi szavazásra az előterjesztést.  

 

A bizottság az előterjesztést 4 igen (Kiss Zoltán, Máté Lajos, Matusz Imre, Pánisz László) és 3 nem 

szavazattal (dr. Ináncsy Ernő, Kanizsay György Béla, Kocsis Róbert) támogatta (7 bizottsági tag 

szavazott) és a következő határozatot hozta:  

 

7/2019. (I. 22.) TKSB határozat 

 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Turisztikai, Kulturális és Sport Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek a Street Food pályázat eredményéről szóló előterjesztés elfogadását.  

 

Határidő: 2019. január 24.  
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Felelős: bizottsági elnök  

 

Marosi György Csongor: Kéri, hogy újra szavazzanak, nem tudott az előző szavazásban részt 

venni.  

 

A bizottság az újraszavazást támogatta 9 igen szavazattal (dr. Ináncsy Ernő, Jónás Kálmán, 

Kanizsay György Béla, Kiss Zoltán, Marosi György Csongor, Máté Lajos, Matusz Imre, Pánisz 

László) tartózkodás és ellenszavazat nélkül támogatta (mind a 9 bizottsági tag szavazott) és a 

következő határozatot hozta:  

 

8/2019. (I. 22.) TKSB határozat 

 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Turisztikai, Kulturális és Sport Bizottsága támogatja a 

napirendről történő újraszavazást.  

 

Határidő: azonnal  

Felelős: bizottsági elnök  

 

A bizottság az előterjesztést 5 igen (Kiss Zoltán, Marosi György Csongor, Máté Lajos, Matusz 

Imre, Pánisz László) és 3 nem szavazattal (dr. Ináncsy Ernő, Kanizsay György Béla, Kocsis Róbert) 

támogatta (8 bizottsági tag szavazott) és a következő határozatot hozta:  

 

9/2019. (I. 22.) TKSB határozat 

 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Turisztikai, Kulturális és Sport Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek a Street Food pályázat eredményéről szóló előterjesztés elfogadását.  

 

Határidő: 2019. január 24.  

Felelős: bizottsági elnök  

 

Negyedik napirend:  

Előterjesztés óriáskerék telepítéséről. 

 

Kanizsay György Béla: A két árajánlat közötti kontrasztra hívja fel a figyelmet. Nem érti, hogy az 

egyik árajánlat négy és félszerese a másiknak. A területet máshol lenne megfelelő kijelölni.   

 

A bizottság az előterjesztést 6 igen (dr. Ináncsy Ernő, Kiss Zoltán, Marosi György Csongor, Máté 

Lajos, Matusz Imre, Pánisz László) és 3 nem szavazattal (Jónás Kálmán, Kanizsay György Béla, 

Kocsis Róbert) támogatta (mind a 9 bizottsági tag szavazott) és a következő határozatot hozta:  

 

10/2019. (I. 22.) TKSB határozat 

 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Turisztikai, Kulturális és Sport Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek óriáskerék telepítéséről szóló előterjesztés elfogadását.  

 

Határidő: 2019. január 24.  

Felelős: bizottsági elnök  

 

Ötödik napirend:  

Előterjesztés a Sarkcsillag Invest Kft. kérelmével kapcsolatban. 

 

Kérdés, hozzászólás nem lévén, a bizottsági elnök szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  
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A bizottság az előterjesztést 9 igen szavazattal (dr. Ináncsy Ernő, Jónás Kálmán, Kanizsay György 

Béla, Kiss Zoltán, Kocsis Róbert, Marosi György Csongor, Máté Lajos, Matusz Imre, Pánisz 

László) tartózkodás és ellenszavazat nélkül támogatta (mind a 9 bizottsági tag szavazott) és a 

következő határozatot hozta:  

 

11/2019. (I. 22.) TKSB határozat 

 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Turisztikai, Kulturális és Sport Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek a Sarkcsillag Invest Kft. kérelmével kapcsolatos előterjesztés elfogadását.  

 

Határidő: 2019. január 24.  

Felelős: bizottsági elnök  

 

Hatodik napirend:  

Előterjesztés célkeretekből történő felhasználásra. 

 

Varga Imre: Évközbeni feladatokra vannak elkülönítve összegek. A turisztikai és városmarketing 

keretről felhasználásáról mindig jön külön előterjesztés, illetve tavasz folyamán szükséges dönteni 

az Aqua-futásról, illetve a Szabadidő Központ avatásáról, csak jelezni kívánta, hogy van ilyen 

feladata is a bizottságnak.  

 

A bizottság az előterjesztést 9 igen szavazattal (dr. Ináncsy Ernő, Jónás Kálmán, Kanizsay György 

Béla, Kiss Zoltán, Kocsis Róbert, Marosi György Csongor, Máté Lajos, Matusz Imre, Pánisz 

László) tartózkodás és ellenszavazat nélkül támogatta (mind a 9 bizottsági tag szavazott) és a 

következő határozatot hozta:  

 

12/2019. (I. 22.) TKSB határozat 

 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Turisztikai, Kulturális, Sport, Bizottsága 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzata Képviselő-testületének 19/2018. (XII. 20.) Ör. számú, a 

város 2019. évi költségvetéséről szóló rendelete 12. sz. mellékletében szereplő Kulturális és 

közművelődési keretből az előterjesztésben rögzítettek figyelembevételével az alábbiak szerinti 

felhasználást hagyja jóvá: 

 

 

Sorszám Feladat Pénzösszeg (e Ft.) 

1. Koszorúzás 150.- 

2. Városi ünnepségek 450.- 

3. Egyéb, előre nem tervezhető 100.- 

 
Összesen: 700.- 

 

 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Turisztikai, Kulturális, Sport, Bizottsága 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzata Képviselő-testületének 19/2018. (XII. 20.) Ör. számú, a 

város 2019. évi költségvetéséről szóló rendelete 12. sz. mellékletében szereplő Városi Sport és 

Utánpótlás keretből az előterjesztésben rögzítettek figyelembevételével az alábbiak szerinti 

felhasználást hagyja jóvá: 
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Sorszám Sportesemény Pénzösszeg (e Ft.) 

1. Aqua Futás későbbi döntés 

2. Szabadidő Sportközpont későbbi döntés 

3. 1606 Emlékfutás 40.- 

4. Gyalogló Világnap 40.- 

5. Foci Világnap 100.- 

6. Amatőr asztalitenisz csb. 30.- 

7. Ünnepi kispályás labdarúgó tornák 400.- 

8. Diáksport 500.- 

9. Egyéb, előre nem tervezhető 100.- 

 

Összesen 1.210.- 

 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Turisztikai, Kulturális, Sport, Bizottsága 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzata Képviselő-testületének 19/2018. (XII. 20.) Ör. számú, a 

város 2019. évi költségvetéséről szóló rendelete szereplő Városmarketing keretből és Turisztikai 

célkeretből az előterjesztésben rögzítettek figyelembevételével az alábbiak szerinti felhasználást 

hagyja jóvá: 

 

 

 

Városmarketing keret 

FELADAT PÉNZÖSSZEG (E 

FT.) 

TDMSZ által ellátott marketingfeladatok finanszírozása                    

35.000.- 

Bizottság által ellátott marketingfeladatok finanszírozása 4.500.- 

Célkeret tartalék 500.- 

Összesen: 40.000.- 

 

Turisztikai keret 

FELADAT PÉNZÖSSZEG (E FT.) 

 Pályázati támogatások  3.500.- 

Nemzetközi kapcsolatok  1.500.- 

Egyéb, előre nem tervezhető 100.- 

Bizottsági hatáskörben maradó   3.400.- 

Célkeret tartalék 500.- 

Összesen: 9.000.- 

   

Határidő:     2019. január 22., illetve értelemszerűen 
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Felelős:        humán-közszolgáltatási irodavezető-helyettes   

 

Hetedik napirend:  

Előterjesztés hagyományőrző emléknap támogatására. 

 

Varga Imre: A lengyel testvérvárossal felveszik a kapcsolatot, van egy emléktábla, melyet rendbe 

kívánnak hozni, március 15-én lesz az emléknap megtartva.  

 

Kanizsay György Béla: A lengyel műsorra, delegációra érdemes elkülöníteni összeget a 

költségvetésben.  

 

Máté Lajos: Már elindultak az egyeztetések.  

 

A bizottság az előterjesztést 9 igen szavazattal (dr. Ináncsy Ernő, Jónás Kálmán, Kanizsay György 

Béla, Kiss Zoltán, Kocsis Róbert, Marosi György Csongor, Máté Lajos, Matusz Imre, Pánisz 

László) tartózkodás és ellenszavazat nélkül támogatta (mind a 9 bizottsági tag szavazott) és a 

következő határozatot hozta:  

 

13/2019. (I. 22.) TKSB határozat 

 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Turisztikai, Kulturális, Sport Bizottsága egyetért a 

Lengyel Légió I. Dzsidás ezredének megalakulásának 170. évfordulója alkalmából rendezendő 

emléknap szervezésével, az előterjesztésben megjelölt program tervezetet elfogadja. 

 

A bizottság Hajdúszoboszló Város Önkormányzata Képviselő-testületének 19/2018. (XII. 20.) Ör. 

számú, a város 2019. évi költségvetéséről szóló rendelete 12. sz. mellékletében szereplő Kulturális 

és közművelődési keretből az emléknap költségeinek részbeni fedezésére 700.000.- Forintot 

biztosít. 

Határidő:     2019. január 22., illetve értelemszerű 

Felelős:        humán-közszolgáltatási irodavezető-helyettes   

 

Nyolcadik napirend:  

Előterjesztés a 2019. évi városi költségvetésben a Turisztikai, Kulturális, Sport Bizottság 

részére átadott keretek pályázati felhívásával kapcsolatosan. 

 

Kérdés, hozzászólás nem lévén, a bizottsági elnök szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  

 

A bizottság az előterjesztést 9 igen szavazattal (dr. Ináncsy Ernő, Jónás Kálmán, Kanizsay György 

Béla, Kiss Zoltán, Kocsis Róbert, Marosi György Csongor, Máté Lajos, Matusz Imre, Pánisz 

László) tartózkodás és ellenszavazat nélkül támogatta (mind a 9 bizottsági tag szavazott) és a 

következő határozatot hozta:  

 

14/2019. (I. 22.) TKSB határozat 

 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Turisztikai, Kulturális, Sport Bizottsága a pályázati 

felhívásokat a mellékleteknek megfelelően elfogadja.  

Határidő:  2019. január 22., illetve értelemszerű 

Felelős:     humán-közszolgáltatási irodavezető-helyettes 

 

Kilencedik napirend:  

Kelemen József kérelme.  
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Varga Imre: A pályázati eljárásban benne van, hogy az elszámolási kötelezettség elég szigorú. A 

pályázó kéri, hogy asztalitenisz asztal vásárlására tudja felhasználni a kért támogatást. Javasolja 

támogatni.  

 

A bizottság az előterjesztést 9 igen szavazattal (dr. Ináncsy Ernő, Jónás Kálmán, Kanizsay György 

Béla, Kiss Zoltán, Kocsis Róbert, Marosi György Csongor, Máté Lajos, Matusz Imre, Pánisz 

László) tartózkodás és ellenszavazat nélkül támogatta (mind a 9 bizottsági tag szavazott) és a 

következő határozatot hozta:  

 

15/2019. (I. 22.) TKSB határozat 

 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Turisztikai, Kulturális, Sport Bizottsága a 11734-

44/2018. számú támogatási szerződés 15/a pontjának módosításával egyetért.   

Határidő:  azonnal 

Felelős:    humán-közszolgáltatási irodavezető-helyettes 

 

Tizedik napirend:  

Bejelentések, tájékoztatók. 

 

Varga Imre: A tankerület adminisztratív okok miatt nem írta alá időben az Aqua-futás támogatási 

szerződését, most érkezett be a hivatalba. Emiatt támogatási szerződés módosítására van szükség. 

Kéri megszavazni, illetve a támogatás folyósítása a maradvány keret terhére történik, ez is bekerül a 

határozatba.  

 

A bizottság az előterjesztést 8 igen szavazattal (dr. Ináncsy Ernő, Kanizsay György Béla, Kiss 

Zoltán, Kocsis Róbert, Marosi György Csongor, Máté Lajos, Matusz Imre, Pánisz László) 

tartózkodás és ellenszavazat nélkül támogatta (8 bizottsági tag szavazott) és a következő határozatot 

hozta:  

 

16/2019. (I. 22.) TKSB határozat 

 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Turisztikai, Kulturális és Sport Bizottsága a 11733-

72/2018. sz. támogatási szerződés 7. pontját az alábbiak szerint módosítja:  

 

„7./ A Támogatott a szerződés teljesítéséről a 2019. május 31-ig kiállított számlák alapján 2019. 

június 30. napig elszámolást tartozik a Támogatóhoz megküldeni…” 

 

A támogatás folyósítása a 2018. évi költségvetés 12. sz. mellékletének maradvány keretei terhére 

történik.  

Határidő: azonnal  

Felelős: bizottsági elnök  

 

 

Mivel több hozzászóló nem volt, a bizottság ülése 16.40 órakor befejeződött.  

 

K.m.f. 

                Máté Lajos                Marosi György Csongor 

                  bizottsági elnök                                              bizottsági tag 

 

  Molnár Viktória 

  jegyzőkönyvvezető 


